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Prezentacja  infrastruktury  oraz  sytuacja  ekonomiczna  Uzdrowiska  Busko-Zdrój  była
tematem spotkania władz placówki z Zarządem Województwa Świętokrzyskiego. To kolejny
krok  w stronę komunalizacji uzdrowiska i przejecie go przez władze regionu. We środę
(03.10) Zarząd Województwa Świętokrzyskiego zapoznał się z prezentacją przygotowaną
przez władze Uzdrowiska Busko-Zdrój. – Pokazana została cała infrastruktura placówki oraz
obecna sytuacja finansowa – powiedziała rzecznik prasowa marszałka Iwona Sinkiewicz. To
kolejny krok aby buska placówka sanatoryjna została  skomunalizowana na rzecz władz
regionu  świętokrzyskiego.  Do  końca  października  zostanie  opracowany  biznesplan
uzdrowiska,  który  wykaże  sposób  finasowania  placówki  na  przestrzeni  kilku  lat.


